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Beantwoording art. 38 vragen inzake geldautomaten

Geachte heer Visser,

Op 12 februari 2018 heeft u vragen gesteld ex art. 38 inzake Verdwijnen 
geldautomaten.
Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen. Hieronder is uw vraag steeds 
cursief weergegeven waarna het antwoord van het college volgt. Voor een compleet 
beeld van de context voegen wij uw brief bij deze antwoordbrief

1. Heeft de ING het weghalen van de geldautomaat in Parkwijk met het college 
afgestemd? Zo ja, wat was de reactie van het college richting de ING? Zo nee, 
spreekt u de ING hier nog op aan?

De ING heeft het weghalen van het geldautomaat in Parkwijk niet met de Gemeente 
gedeeld. Het is aan de ING om hun beleid qua aantallen geldautomaten te voeren, 
daar gaan we als Gemeente niet over.

2. Klopt het dat bij de betreffende automaat nog nooit een plofkraak heeft 
plaatsgevonden!

Navraag bij de politie leert dat er de afgelopen vijfjaar één plofkraak in Haarlem is 
geweest. Dit was zondag 30 juni 2013 om 3:57 bij de ING op de Riviëradreef.
De afgelopen 5 jaar zijn er verder geen plofkraken noch ramkraken geweest op de 
geldautomaten in Haarlem.

3. Bent u bereid u in te zetten voor het behoud van een geldautomaat in Parkwijk 
die 24 uur per dag te gebruiken is, zo nodig op een andere locatie in de wijk?

Het is een landelijke keuze van banken om de geldautomaten te verminderen. Daar 
gaan wij als Gemeente niet over en daar voeren wij geen beleid op.
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4. Deelt u de mening dat het verdwijnen van dergelijke voorzieningen een afbreuk 

doet aan de leefbaarheid van de Parkwijk?

De leefbaarheid in een wijk hangt samen met diverse factoren, in die zin is er niet 
een directe link te leggen tussen het weghalen van een geldautomaat en de 
leefbaarheid in een wijk.

5. Bent u bereid om ter voorkoming van plofkraken in overleg met de banken 
maatregelen te treffen bij bestaande geldautomaten in de stad zoals het plaatsen 
van betonnen obstakels zodat geldautomaten kunnen worden behouden?

Het initiatief ligt in eerste instantie bij de banken om eventuele 
veiligheidsmaatregelen te nemen. Betonnen obstakels kunnen helpen ter 
voorkoming van ramkraken maar niet ter voorkoming van plofkraken. Uit de 
informatie van de politie blijkt dat er de afgelopen 5 jaar geen ramkraken zijn 
geweest bij pinautomaten in Haarlem.

6. Heeft u inzicht welke geldautomaten in de stad op de nominatie staan om te 
verdwijnen? Zo ja, kunt u dit delen met de raad? Zo nee, bent u bereid dit op te 
vragen bij de banken ?

Wij hebben binnen de gemeentelijke organisatie geen informatie over de 
geldautomaten. Het college is bereid dit op te vragen bij de banken in Haarlem.

7. Klopt het dat ook de geldautomaat in de Amsterdamstraat gaan verdwijnen omdat 
ook daar woningen zijn boven de automaat?

We hebben binnen de Gemeente geen informatie over de geldautomaten, ook niet 
degene in de Amsterdamstraat. De Gemeente heeft geen beleid op dit onderwerp.

8. Bent u bereid om in overleg te gaan met de banken om een netwerk van 
geldautomaten in stand te houden waarmee iedere inwoner van Haarlem op een 
redelijke afstand een geldautomaat ter beschikking heeft?

Wij zijn bereid in overleg te gaan met de banken om te bezien wat de 
mogelijkheden voor de banken zijn voor een netwerk van geldautomaten in 
Haarlem nu er meer wordt samengewerkt tussen de banken onderling.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders

de secretaris, de burgemeester,

J. Schoften •s. J. Wienen


